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MVDr. Hrdlík: 

Futbalové ihrisko vo večerných hodinách, tribúna je obsadzovaná všelijakými výrastkami. 

Teraz, keď budú prázdniny ešte sa to viacej zvýši. Chcel by som poprosiť pána primátora, už 

ako odchádzajúci člen výboru futbalového, ale jednoducho urobili sme tam dosť veľa práce, 

sú tam nové sedadla. Večer si tam robia opekáčky priamo na tribúne. Ja viem, že sa to ťažko 

dá, je tam pohostinstvo, tí ľudia idú s pivom na tribúnu, niektorí aj priamo na ihrisko so 

psami, chlapci tam trénujú, exkrementy sú na tom ihrisku, treba to nejak vyriešiť alebo dať 

tam nejaký plot, nie je to dobre. Ihriská sú v jakom stave, sú, také sú, ale jednoducho keď tam 

nejaké decko trénuje a šmykne sa na nejakom psom exkremente, tak nie je to dobre, hej, jedna 

vec. Druhá vec, tú tribúnu z roku 1944 oni zničia, oni ju podpália tu našu novú tribúnu z roku 

1944. Či mestská polícia, je to ťažká úloha, oni sú od 10.00 h tam, mestská polícia do 10.00 h. 

Neviem, ako to zabezpečíme, či prídu z kasky, tá ochrana, čo je v kaske, ťažko to vyriešiť. 

Dajme hlavy do kopy vyriešme to. Nepotrebujem odpoveď.  

PhDr. Čižmár: 

Ja odpoviem hneď, pretože táto informácia sa riešila hneď na porade vedúcich oddelení. 

Okamžite boli prijaté opatrenia, hoci ten monitoring tam bol vykonávaný priebežne aj 

mestskou políciou. Čiže celá tá spolupráca prebieha práve medzi mestskou políciou 

a vnútornou ochranou. Tak, ako hovoríš, mali sme také prípady, podľa všetkého je to už 

dlhodobá záležitosť aj z minulých rokov ale rieši sa to v rámci možnosti.  

Ing. Kereštan: 

Keď môžem pán poslanec, monitoring sa vykonáva na futbalovom ihrisku už v priebehu dá sa 

povedať 1 mesiaca. Áno, tieto tendencie o ktorých hovoríš boli tam, vykonávali sa tam aj 

nejaké iné činnosti. Čo sa týka tej hlavnej tribúny, v terajšej dobe každá hodina je 

zaznamenávaná. Mestská vnútorná ochrana, ktorá je v priestoroch mestského kultúrneho 

strediska prechádza kompletne celý areál športového zariadenia futbalové ihriska. Keď sú 

nejaké tendencie o ktorých pred chvíľou si rozprával, v terajšej dobe som z toho prekvapený, 

lebo ja, keď si prechádzam zápisy v knihách tak tam absolútne nie je taký zápis, žeby sa 

nachádzali. Pokiaľ je otvorená reštaurácia dole, tak tí ľudia majú trošku väčšie možnosti toho 

pohybu, ale žeby na tribúne samotnej sa nachádzali, neviem o tom. Buď tak dobrý, pokiaľ 

v terajšej dobe je niečo také, bol by som veľmi rád, aby som zabezpečil a urobila sa náprava 

v rámci tejto kontroly.  

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 

Dňa: 22.6.2015 

 

 

 

 

 

 


